
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Privileges For KORNHILL APARTMENTS Residents  

康蘭居住戶禮遇 
 

Residents of KORNHILL APARTMENTS enjoy the exclusive offers in the following outlets upon  
presenting the resident cards.  

康蘭居住戶憑住戶証可享以下商戶特別禮遇 : 

 

FASHION WALK 

 
 

10/10 HOPE 
 

 Shop 7, G/F,  
27-47 Paterson Street 

百德新街 27-47 號地下 7 號舖 

Tel: 3101 0182 

Free sample pack and one-off 5% discount after membership 
registration 
凡出示有效住戶證明文件，並登記成為 10/10 FRIENDS 會員，即可獲贈

個人護理試用裝一份，即時購買任何正價貨品更可享一次性 95 折優惠 
 
1. This offer is valid from 1 Jun 2024 to 30 Jun 2025. 此優惠有效期為 2024 年 6 月 1 日至 2025 年 6 月 30 日。 

2. This offer is valid for use in Fashion Walk branch only. 此優惠只適用於 Fashion Walk 分店。 

3. This offer cannot be used in conjunction with other promotions and offers, hello app promotion excluded.  

此優惠不可與其他折扣及優惠同時使用， hello 恒隆商場獎賞計劃優惠除外。 

4. Please present valid resident proof before payment. 請於付款前出示有效住戶證明文件。 

5. In case of any dispute, Hang Lung Real Estate Agency Limited and 10/10 HOPE HK reserve the right of final 

decision. 如有任何爭議，恒隆地產代理有限公司及 10/10 HOPE HK 保留一切之最終決定權。 

 
 

Calle Ocho 
 

 Shop K, G/F & 1/F,  
8 Cleveland Street 

加寧街 8 號地下 K 鋪  
及 1 樓 

Tel: 2638 8895 

10% off on food for the reservation up to 25 people 
訂座人數二十五人或以下食物可享 9 折; 

5% off on food for the reservation of more than 26 people 
訂座人數二十六人或以上食物可享 95 折 
 
1. This offer is valid for use in Fashion Walk branch only. 此優惠只適用於 Fashion Walk 分店。 

2. This offer may not be used in conjunction with other promotions and offers, hello Hang Lung Malls Rewards 

Program promotion excluded. 此優惠不可與其他折扣及優惠同時使用，hello 恒隆商場獎賞計劃 優惠除外。 

3. Please present valid resident proof before payment. 請於付款前出示有效住戶證明文件。 

4. In case of any dispute, Hang Lung Real Estate Agency Limited and Calle Ocho reserve the right of  

final decision.  如有任何爭議，恒隆地產代理有限公司及 Calle Ocho 保留一切之最終決定權。 

 
 



 

FASHION WALK 

 
 

CANVAS 
 

 Shop 31, G/F,  
11-19 Great George Street 

記利佐治街 11-19 號 
地下 31 號舖 

Tel: 2870 1181 

▪ Receive two complimentary 3ml trial samples of specified  
skincare products.  
免費獲贈指定產品試用裝 3ml 兩支。 

▪ Upon a net purchase of HK$800 or more on regular-priced products, 
to receive a complimentary 10ml travel-size sample of a specified 
skincare product. 
購買正價產品滿 HK$800，即可免費獲贈指定產品旅行裝 10ml 一支。 
 

1. This offer is valid for use in Fashion Walk branch only. 此優惠只適用於 Fashion Walk 分店。 

2. This offer may not be used in conjunction with other promotions and offers, hello Hang Lung Malls Rewards 

Program promotion excluded. 此優惠不可與其他折扣及優惠同時使用， hello 恒隆商場獎賞計劃 優惠除外。 

3. Please present valid resident proof before payment. 請於付款前出示有效住戶證明文件。 

4. One per customers. 每人限享一次。 

In case of any dispute, Hang Lung Real Estate Agency Limited and CANVAS reserve the right of final decision.  

如有任何爭議，恒隆地產代理有限公司及 CANVAS 保留一切之最終決定權。 

 
 

MENARD 
 

 Shop F - 7A, 1/F,  
Fashion Walk 

Fashion Walk 1 樓 F-7A 號舖 
Tel: 2895 2124 

▪ Present the valid resident proof to enjoy 10% off upon spending  
on any regular-priced product. 
凡出示有效住戶證明，可享 9 折優惠購買所有產品。 

▪ Enjoy a complimentary of Beauness Spa Essence 30ml, and  
Colax Collagen Essence 12ml (worth HK$400) upon any purchase  
of HK$1,200.  
購物滿 HK$1,200，即送 Beauness 化粧水迷你裝 30ml 及  
Colax 美容液迷你裝 12ml （總值 HK$400） 

 
1. This offer is valid for use in Fashion Walk branch only. 此優惠只適用於 Fashion Walk 分店。 

2. This offer may not be used in conjunction with other promotions and offers, hello Hang Lung Malls Rewards 

Program promotion excluded. 此優惠不可與其他折扣及優惠同時使用， hello 恒隆商場獎賞計劃 優惠除外。 

3. Please present valid resident proof before payment. 請於付款前出示有效住戶證明文件。 

4. One per customers. 每人限享一次。 

5. In case of any dispute, Hang Lung Real Estate Agency Limited and MENARD reserve the right of  

5. final decision. 如有任何爭議，恒隆地產代理有限公司及 CANVAS 保留一切之最終決定權。 

 
LIFETASTIC Patisserie 

 

 Shop Kiosk 1B, 1/F,  
11-19 Great George Street, 

Fashion Walk 
Fashion Walk 記利佐治街 

11-19 號一樓 Kiosk 1B 號舖 
Tel: 2564 8283 

In-stock Takeaway Petite Cake Buy Five Get One Free 
外賣購買件裝蛋糕可享買五送一優惠 
 
1. This offer is valid for use in Fashion Walk branch only.  此優惠只適用於 Fashion Walk 分店。 
2. This offer may not be used in conjunction with other promotions and offers, hello app promotion excluded.  

此優惠不可與其他折扣及優惠同時使用， hello 恒隆商場獎賞計劃 優惠除外。 
3. The complimentary cake would be the one at the lowest price 免費的蛋糕將以最低價者為準。 

4.  Please inform the use of this offer upon ordering, and present valid resident proof before payment.  
請於必點餐時聲明使用此優惠及付款前出示有效住戶證明文件。 

5.  This e-coupon cannot be redeemed for cash, other products, nor services. 此券不可兌換現金、其他產品或服務。 
6. In case of any dispute, Hang Lung Real Estate Agency Limited and LIFETASTIC Ltd reserve the right of final 

decision.  如有任何爭議，恒隆地產代理有限公司及 LIFETASTIC Ltd.保留一切之最終決定權。 

▪  

 

 

 



 

FASHION WALK 

 
 

MI MING MART  

彌明生活百貨 

 

 Shop 35, G/F,  
11-19 Great George Street. 

Fashion Walk 
Fashion Walk 記利佐治街      

11-19 號地下 
35 號舖 

Tel: 2893 7008/ 6381 7742 

Enjoy HK$50 cash discount upon purchase of any MI MING MART 
selected exclusive brands items over HK$300.  
購買 MI MING MART 指定獨家品牌產品折實滿 HK$300，可享 HK$50

折扣優惠 
 

1. This coupon is only applicable at  MI MING MART Fashion Walk. Customer must register as MI MING MART 

member to enjoy the offer. 優惠券適用於 MI MING MART Fashion Walk 專門店，顧客必須先登記成為 MI MING 

MART Go Clean 會員計劃之會員，方能使用此優惠券。 

2. This coupon is only applicable for MI MING MART selected exclusive brands (Include:  SYNERGIE SKIN、

SYNERGIE MINERALS、POME、TAIMANA、SNOW FOX、INVITY、CERM、LYI、MADEMOISELLE SAINT 

GERMAIN、pHion、 Mayella及 abyssian) once every NET purchase of HK$300. Customer can enjoy the  

offer once per day. 優惠券只適用於購買 MI MING MART 指定獨家品牌 (包括： SYNERGIE SKIN、SYNERGIE 

MINERALS、POME、TAIMANA、SNOW FOX、INVITY、CERM、LYI、MADEMOISELLE SAINT GERMAIN、

pHion、 Mayella 及 abyssian)折實滿 HK$300，即可作 HK$50 使用。 

3. This coupon is not applicable for sets or pre-order items, and cannot be used in conjunction with any other 

discounts and promotions. 優惠券不適用於優惠套裝及代訂產品，亦不能與其他優惠或折扣共同使用，優惠券 

不能兌換現金，亦將不獲現金或其他形式找續。 

4. This coupon cannot be exchanged for cash or changes. 只接受優惠券正本、恕不接受影印本，如有遺失，將 

不獲補發。 

5. All the above offers are valid until the expiry date. 優惠券需於到期日或前使用，逾期將被作廢。 
1. In case of any disputes, Hang Lung Real Estate Agency Limited and MI MING MART reserves the right of final 

decision. 恒隆地產代理有限公司及 MI MING MART 有權更改優惠券細則及保留最終決定權，而毋須另行通知。 

 
 

SkinCeuticals 
 

 Shop 4 & 5, G/F, 11-19 Great 
George Street, Fashion Walk 
Fashion Walk 記利佐治街 

11-19 號地下 
4 & 5 號舖 

Tel: 2326 6828 

▪ Experience professional skin consultation to receive a hero 
Antioxidant Serum sample (worth HK$211) 
體驗專業皮膚分析，完成後可獲贈皇牌抗氧化精華體驗裝 

一件（價值 HK$211） 

▪ Upon any purchase of HK$1,500, receive Hydrating B5 15ml  
(worth HK$363) 
購物滿 HK$1,500，即可額外獲贈水合維他命 B5 精華 15ML 

一件（價值 HK$363） 
 

1. This offer is valid for use in Fashion Walk branch only. 此優惠只適用於 Fashion Walk 分店。 

2. The privilege is valid until 31 Dec 2024. 優惠期至 2024 年 12 月 31 日。 

3. Must register as a SkinCeuticals member, each member can enjoy the offer once only. Promotion is available 

while stocks last. 需登記成為 SkinCeuticals 會員，每人限享一次。禮品數量有限，送完即止。 

4. This offer may not be used in conjunction with other promotions and offers, hello Hang Lung Malls Rewards 

Program promotion excluded. 此優惠不可與其他折扣及優惠同時使用，hello 恒隆商場獎賞計劃 優惠除外。 

5. Please present valid resident proof before payment. 請於付款前出示有效住戶證明文件。 

6. In case of any dispute, Hang Lung Real Estate Agency Limited and SkinCeuticals reserve the right of final 

decision. 如有任何爭議，恒隆地產代理有限公司及 SkinCeuticals 保留一切之最終決定權。 
 

 
  



 

 

KORNHILL PLAZA 康怡廣場 

 
 

La'taste  
Vietnamese Cuisine  

品越越式料理 

 
 F7-F8, 1/F 

Tel: 2997 9686 

10% off discount (applicable to dine-in only) 
堂食可享九折優惠 
 

1. This offer is valid for use in Kornhill Plaza branch only. 此優惠只適用於康怡廣場分店。 

2. This offer may not be used in conjunction with other promotions and offers, hello Hang Lung Malls Rewards 

Program promotion excluded. 此優惠不可與其他折扣及優惠同時使用，hello 恒隆商場獎賞計劃優惠除外。 

3. Please present valid resident proof before payment. 請於付款前出示有效住戶證明文件。 

4. Bill must be settled by electronic payment.  必須以電子貨幣結賬。 

5. In case of any dispute, Hang Lung Real Estate Agency Limited and La'taste Vietnamese Cuisine reserve the right 

of final decision.  如有任何爭議，恒隆地產代理有限公司及品越越式料理保留一切之最終決定權。 

 
 

MI MING MART  

彌明生活百貨 

 

 F22A, 1/F 
Tel: 2997 9686 

Enjoy HK$50 cash discount upon purchase of any MI MING MART 
selected exclusive brands items over HK$300.  
購買 MI MING MART 指定獨家品牌產品折實滿 HK$300，可享 HK$50

折扣優惠 
 

1. This coupon is only applicable at MI MING MART Kornhill Plaza shop. Customer must register as MI MING MART 

member to enjoy the offer. 優惠券適用於 MI MING MART 康怡廣場專門店，顧客必須先登記成為 MI MING MART 

Go Clean 會員計劃之會員，方能使用此優惠券。 

2. This coupon is only applicable for MI MING MART selected exclusive brands (Include:  SYNERGIE SKIN、

SYNERGIE MINERALS、POME、TAIMANA、SNOW FOX、INVITY、CERM、LYI、MADEMOISELLE SAINT 

GERMAIN、pHion、 Mayella及 abyssian) once every NET purchase of HK$300. Customer can enjoy the  

offer once per day. 優惠券只適用於購買 MI MING MART 指定獨家品牌 (包括： SYNERGIE SKIN、SYNERGIE 

MINERALS、POME、TAIMANA、SNOW FOX、INVITY、CERM、LYI、MADEMOISELLE SAINT GERMAIN、

pHion、 Mayella 及 abyssian)折實滿 HK$300，即可作 HK$50 使用。 

3. This coupon is not applicable for sets or pre-order items, and cannot be used in conjunction with any other 

discounts and promotions. 優惠券不適用於優惠套裝及代訂產品，亦不能與其他優惠或折扣共同使用，優惠券 

不能兌換現金，亦將不獲現金或其他形式找續。 

4. This coupon cannot be exchanged for cash or changes. 只接受優惠券正本、恕不接受影印本，如有遺失，將 

不獲補發。 

5. All the above offers are valid until the expiry date. 優惠券需於到期日或前使用，逾期將被作廢。 

6. In case of any disputes, Hang Lung Real Estate Agency Limited and MI MING MART reserves the right of final 

decision. 恒隆地產代理有限公司及 MI MING MART 有權更改優惠券細則及保留最終決定權，而毋須另行通知。 

 
 

Mother's Kitchen  

媽子廚房 
 

 F16B, 1/F 
Tel: 2616 9218 

Enjoy special price for Mother's recommended 9 Courses Set and 
5% off normal price items  
以優惠價購買媽子家常九大簋及正價貨品享 95 折 
 

1. This offer is valid for use in Kornhill Plaza branch only. 此優惠只適用於康怡廣場分店。 

2. This offer may not be used in conjunction with other promotions and offers, hello Hang Lung Malls Rewards 

Program promotion excluded. 此優惠不可與其他折扣及優惠同時使用， hello 恒隆商場獎賞計劃 優惠除外。 

3. Please present valid resident proof before payment. 請於付款前出示有效住戶證明文件。 

4. In case of any dispute, Hang Lung Real Estate Agency Limited and Mother's Kitchen reserve the right of  

final decision. 如有任何爭議，恒隆地產代理有限公司及媽子廚房保留一切之最終決定權。 



 

 
Mrs. So’s XO Sause 

蘇太名醬 

 

 Booth N1FE, 1/F,  
Kornhill Plaza 康怡廣場 

1 樓 N1FE 展銷攤 
Tel: 6419 5710 

Enjoy membership price for all product upon showing valid 
resident proof 
現凡於付款前出示有效住戶證明文件，即可於該店以會員價 

購買任何產品 
 

1. This offer is valid for use in Kornhill Plaza branch only. 此優惠只適用於康怡廣場分店。 

2. This offer may not be used in conjunction with other promotions and offers, hello Hang Lung Malls Rewards 

Program promotion excluded. 此優惠不可與其他折扣及優惠同時使用， hello 恒隆商場獎賞計劃 優惠除外。 

3. Please present valid resident proof before payment. 請於付款前出示有效住戶證明文件。 

4. In case of any dispute, Hang Lung Real Estate Agency Limited and Mrs.So's XO Sause reserve the right of final 

decision. 如有任何爭議，恒隆地產代理有限公司及蘇太名醬保留一切之最終決定權。 

 
 
Unless otherwise specified, the promotion period of the offer is valid until 30 Jun 2025. Photo-copied or damaged resident cards/ proof of tenant 
privileges will not be accepted. Hang Lung Real Estate Agency Limited shall have no legal liability related to any aspects of the redemption 
items (including but not limited to premium liability, quality and maintenance) provided by the suppliers, and no compensation shall be offered 
by Hang Lung Real Estate Agency Limited. Hang Lung Real Estate Agency Limited and corresponding merchants reserve the right adjust, change 
or terminate the promotion program (including the terms and conditions) without prior notice. 
 

除特別註明外，本優惠有效期至 2025 年 6 月 30 日。住戶證影印本及其他住戶禮遇証明如有損毀無效。恒隆地產代理有限公司並非換領禮品之 

供應商，對禮品概不負上任何責任（包括但不限於禮品責任、質素及保養）；亦不會對供應商所提供之產品作出保證或使用其產品所構成之後果負責。

由商戶提供之禮品及禮券，如有任何提前終止、更改或爭議，恒隆地產代理有限公司恕不負責。恒隆地產代理有限公司及相關商戶可隨時調整、 

更改、暫停或終止此優惠（包括相關其條款及細則）；而毋須作另行通知。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


